

Amazing 中国  
CHINA 中国

8D7N

# 福建+江西

武夷山/葛仙山/望仙谷/永福/华安土楼

FUJIAN + JIANGXI

MT WUYI/ MT GEXIAN / WANGXIAN VALLEY/ YONGFU /HUA'AN TULOU

Tour Code: CQC



China  
中国



Yongfu Cherry Blossom  
Tea Garden  
永福台品樱花茶园



Wangxian Valley  
望仙谷



Hua'an Dadi Tulou Cluster  
华安大地土楼群



Mount Gexian  
葛仙山

行程次序，以当地旅社安排为准。  
Sequences of Itinerary are subject  
to local arrangement.





Jiuqu Stream Bamboo Raft Drift  
九曲溪竹筏漂流



Three Lanes And Seven Alleys  
三坊七巷



Hanfu Experience  
汉服体验

\*Picture shown are for illustration purpose only  
\*图片仅供参考

**精简行程：**

**第一天 出发 ✈️ 泉州** (机上用餐/晚)

- ☑️ 安平桥
- ☑️ 五店市传统街区

**第二天 泉州 🚌 (95公里) 莆田 🚌 (108KM) 福州** (早/午)

- ☑️ 蚶埔村
- ☑️ 兴化府老街
- ☑️ 三坊七巷

**第三天 福州 🚌 (288公里) 武夷山** (早/午/晚)

- ☑️ 烟台山历史文化街区
- ☑️ 上下杭

**第四天 武夷山 🚌 (115公里) 葛仙村** (早/午)

- ☑️ 九曲溪竹筏漂流 (自理排工小费RMB20/人)
- ☑️ 葛仙村 (含汉服体验)

**第五天 葛仙村 🚌 (112公里) 望仙谷 🚌 (50公里) 上饶** (早/午/晚)

- ☑️ 葛仙山 (含上下缆车)
- ☑️ 望仙谷

**第六天 上饶 🚌 (352公里) 沙县 🚌 (80公里) 永安** (早/午/晚)

- ☑️ 沙县小吃城
- ☑️ 鳞隐石林

**第七天 永安 🚌 (146公里) 漳平 🚌 (61公里) 华安 🚌 (103公里) 厦门** (早/午)

- ☑️ 永福台品樱花茶园 (请参考备注)
- ☑️ 华安大地土楼群
- ☑️ 中山路步行街

**第八天 厦门 🚌 (73公里) 泉州 ✈️ 抵达** (早/机上用餐)

**观光景点：**

**泉州**

- ◆ **蚶埔村** - 这里居住的是古时阿拉伯的后裔，主要表现在蚝壳房和蚶埔女的头饰上；蚶埔女盘头插花，戴着丁香耳坠，穿着大裾衫、宽脚裤，形成了一道独特的风景。

**福州**

- ◆ **福州烟台山历史文化区** - 被誉为“万国建筑博物馆”，保留了百年前的山地街巷、西洋建筑和园林古厝，展现着不同凡响的文化融合。

**武夷山**

- ◆ **九曲溪竹筏漂流** - 九曲溪是武夷山著名的溪流之一，因其蜿蜒曲折、水质清澈而闻名。竹筏漂流是游客们欣赏武夷山美景的一种特别方式。

**上饶**

- ◆ **葛仙山** - 葛仙村度假区围绕葛仙山景区打造，按照国家5级景区标准设计建设，以东汉末年葛玄在葛仙山的修行事迹为线索，融合中国传统文化内核和要素，结合古典山水意境，以水、竹、村为创意元素，致力打造一个集生态旅游、休闲度假、商务会展和传统文化体验的天然圣地和绝佳仙村。
- ◆ **望仙谷** - 依靠悬崖景观成为必打卡的“网红山谷”，现实版的清明上河图，仙境般的环境悠远清幽，有江西民居特有的夯土墙、青石板路、原味村屋；也有松涛竹海和独具风情的赣家街市；在望仙谷景区，可以尽情领略赣家民俗，也可以尽情体验悠久的农耕文化，品尝风味美食，过几天慢生活。

**漳平**

- ◆ **永福台品樱花茶园** - 坐落于全国最大的高山乌龙茶生产基地永福镇，被誉为“大陆阿里山”，茶园曾被国家地理杂志刊登为封面。这里的樱花沿着两座山头连片种植，沿阶梯拾级而上，置身于一片云霞般繁华而轻柔的花丛中 (全年可观赏茶园美景，1月底到3月中旬赏樱花，其他月份安排花卉中心赏杜鹃花)

**华安**

- ◆ **华安大地土楼群** - 以二宜楼为代表的华安大地土楼群于2008年7月被正式列入“世界文化遗产名录”，保持着原汁原味的土楼源头风土人情，以其鲜明的地域特色与特殊的历史价值、艺术价值与科学价值，在福建土楼中占据特殊的不可替代的重要地位。

**\*\*备注：**

永福台品樱花茶园 (全年可观赏茶园美景,预计1月下旬到3月中旬赏樱花, 其他月份安排永福花卉中心赏杜鹃花)



✓ 7早餐/6午餐/4晚餐

风味餐：

- ★兴化风味      ★福州风味      ★闽北风味
- ★文公菜      ★沙县小吃      ★永安风味



酒店住宿 (7晚)

- ✓ 晋江维也纳国际酒店 或同级      x1晚
- ✓ 福州智选假日酒店 或同级      x1晚
- ✓ 武夷山星程酒店 或同级      x1晚
- ✓ 葛仙村枕山宿酒店 或同级      x1晚
- ✓ 上饶沐鑫酒店 或同级      x1晚
- ✓ 永安燕江国际酒店 或同级      x1晚
- ✓ 厦门灵玲酒店 或同级      x1晚

免责声明：由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日，公众假期，天气状况，交通等情况，自然灾害，必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整（调整景点游览顺序）以确保行程顺利进行，会或否事先通知。

备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。



**Yantai Mountain Historical And Cultural Area**  
烟台山历史文化街区



**Wuyi Mount**  
武夷山



**Xunpu Village**  
蟳埔村

**SCHEDULE**

**D1 DEPARTURE QUANZHOU** (MOB/D)

- Anping Bridge
- Wudianshi Traditional Blocks

**D2 QUANZHOU (95KM) PUTIAN (108KM) FUZHOU** (B/L)

- Xunpu Village
- Xinghuafu Historical And Cultural District
- Three Lanes And Seven Alleys

**D3 FUZHOU (288KM) MOUNT WUYI** (B/L/D)

- Yantai Mountain Historical And Cultural Area
- Fuzhou Shangxiahang

**D4 WUYI MOUNT (115KM) GEXIAN VILLAGE** (B/L)

- Jiuqu Stream Bamboo Raft Drift (Not Included RMB20/pax for Worker Tips)
- Gexian Village (Included Hanfu Experience)

**D5 GEXIAN VALLEY (112KM) WANGXIAN VALLEY (50KM) SHANGRAO** (B/L/D)

- Mount Gexian (Included Cablecar)
- Wangxian Valley

**D6 SHANGRAO (352KM) SHAXIAN (80KM) YONG'AN** (B/L/D)

- Shaxian Snack Culture City
- Linyin Stone Forest

**D7 YONG'AN (146KM) ZHANGPING (61KM) HUA'AN (103KM) XIAMEN** (B/L)

- Yongfu Cherry Blossom Tea Garden (Kindly Refer Remark)
- Hua'an Dadi Tulou Cluster
- Zhongshan Road Walking Street

**D8 XIAMEN (73KM) QUANZHOU ARRIVAL** (B/MOB)

**TOURIST ATTRACTIONS:**

**QUANZHOU**

- ◆ **Xunpu Village** - Xunpu women are known for their elaborate hairstyles adorned with flowers and for wearing clove-shaped earrings. They typically dress in wide-sleeved robes and wide-legged trousers, creating a unique and picturesque scene in the village.

**MT WUYI**

- ◆ **Jiuqu Stream Bamboo Raft Drift** - is one of the renowned streams in Mt Wuyi, celebrated for its winding course and crystal-clear water. Bamboo rafting is a unique way for tourists to admire the scenic beauty of Wuyi Mountain.

**SHANGRAO**

- ◆ **Gexian Village** - The Gexian Village Resort is built around the Gexian Mountain Scenic Area, designed and constructed according to the national 5A-level scenic area standards. It takes the story of Ge Xuan's practice on Gexian Mountain during the late Eastern Han Dynasty as its theme, integrating elements of traditional Chinese culture with classical landscape painting.
- ◆ **Wangxian Valley** - The "Instagrammable Location" relying on cliff landscapes has become a must-visit destination, resembling a real-life version of the Qingming Riverside Scroll. With its ethereal and secluded environment, it features the distinctive elements of Jiangxi folk architecture, such as rammed earth walls, bluestone paths, and traditional village houses. Visitors can also explore the vast pine and bamboo forests and experience the unique charm of Gan-style street markets.

**ZHANGPING**

- ◆ **Yongfu Cherry Blossom Tea Garden** - Located in Yongfu Town, the largest high-mountain oolong tea production base in the country, it is hailed as the "Alishan of the Mainland". The tea gardens here have been featured on the cover of National Geographic magazine. (Enjoy the beautiful scenery of the tea plantation all year round and cherry blossom will around late January until Mid March. The arrangements will be made to Yongfu Floral Centre during other months.)

**HUA'AN**

- ◆ **Hua'an Dadi Tulou Cluster** - The Hua'an Earth Buildings, represented by the Er Yi Building, were officially inscribed on the UNESCO World Heritage List in July 2008. They preserve the authentic local culture and customs of earth buildings, maintaining their originality. With distinctive regional characteristics and significant historical, artistic, and scientific value, they hold an irreplaceable and important position among Fujian's earth buildings.

**REMARK : YONGFU CHERRY BLOSSOM TEA GARDEN**

(Enjoy the beautiful scenery of the tea plantation all year round and cherry blossom will around late January until Mid March. The arrangements will be made to Yongfu Floral Centre during other months.)



✓ 7 Breakfast / 6 Lunch / 4 Dinner

Special Cuisine:

- ★ Xinghua Cuisine   ★ Fuzhou Cuisine   ★ Northern Fujian Cuisine
- ★ Wengong Cuisine   ★ Shaxian Snacks   ★ Yong'an Cuisine



**HOTEL OR SIMILAR (7 NIGHTS)**

- ✓ Jinjiang Vienna International Hotel Or Similar Class x1 Night
- ✓ Fuzhou Holiday Inn Express Or Similar Class x1 Night
- ✓ Wuyishan Starway Hotel Or Similar Class x1 Night
- ✓ Gexian Village Pillow Mountain Hotel Or Similar Class x1 Night
- ✓ Shangrao Muxin City Hotel Or Similar Class x1 Night
- ✓ Yong'an Yanjiang International Hotel Or Similar Class x1 Night
- ✓ Xiamen Lingling Hotel Or Similar Class x1 Night

**Disclaimer:** Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

**Remark:** There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.



# General Information

## · 福建+江西 FUJIAN + JIANGXI ·



|                                   |   |                                      |  |
|-----------------------------------|---|--------------------------------------|--|
| <b>货币</b><br>Currency<br>         | Chinese Yuan - CNY<br>Renminbi - RMB<br>中国元 - CNY<br>人民币 - RMB  | <b>信用卡</b><br>Credit Card<br>        | * 致电信用卡中心, 以延长你的信用卡额度<br><br>* Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used  |
| <b>货币兑换率</b><br>Exchange Rate<br> | 10 CNY = MYR 6.50<br>10 元 = 马币 6.50<br><small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>  | <b>拨号代码</b><br>Dial Code<br>         | China : +86<br><br>中国 : +86  |
| <b>电压</b><br>Voltage<br>          | Voltage - almost always 220 V<br>电压 - 220伏特   | <b>插座</b><br>Power Socket<br>        | 类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin<br><br>类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin<br><br>类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape" |
| <b>时差</b><br>Time Different<br>   | China - No time different with Malaysia<br>中国 - 时间与马来西亚时间标准时无相差   | <b>行李托运</b><br>Luggage Allowance<br> | Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg.<br><br>每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过20公斤。                |
| <b>气候</b><br>Weather<br>          | <input type="checkbox"/> <b>Spring 春季</b> 3月-5月 Mar to May 5°C ~ 11°C<br><input type="checkbox"/> <b>Summer 夏季</b> 6月-8月 Jun to Aug 16°C ~ 24°C<br><input type="checkbox"/> <b>Autumn 秋季</b> 9月-11月 Sep to Nov 20°C ~ 27°C<br><input type="checkbox"/> <b>Winter 冬季</b> 12月-2月 Dec to Feb 1°C ~ 8°C<br><small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small> |                                      |  |
| <b>飞机型号</b><br>Aircraft Type<br>  | <p>A320</p>   |                                      |  |

|                          |                      |   |                      |
|--------------------------|----------------------|---|----------------------|
| Departure Date:<br>出发日期: | <input type="text"/> | Flight :<br>航班行程:                           | <input type="text"/> |
| Tour Fare:<br>团费:        | <input type="text"/> | Airport Tax & Fuel Surcharge:<br>机场税及燃油附加费: | <input type="text"/> |
| Tipping:<br>小费:          | <input type="text"/> | Agent Collection Fee:<br>旅行社代收费:            | <input type="text"/> |
| Visa:<br>签证:             | <input type="text"/> | Travel Insurance:<br>旅行保险:                  | <input type="text"/> |
|                          |                      | TOTAL :<br>总数:                              | <input type="text"/> |

GD Partner:

